

Referat - Grundejerforeningen Valby Vænge

Punkt på dagsordenen	Referat
Punkt 1 Valg af dirigent	Holger
Punkt 2 Valg af referent	Lisbeth
Punkt 3 Godkendelse af bestyrelsens beretning <ol style="list-style-type: none">1. Børne- og fastelavnsudvalg2. Festudvalg3. Internetudvalg4. Loppemarkedsudvalg5. Miljøudvalg6. Trafik - herunder bygge på S-vej7. Vedligeholdelsesudvalg	<p>Hjertestopkursus med fint fremmøde. Foreningen har en hjertestarter, så nu er der flere, der er i stand til at betjene den. Alle kan dog bruge hjertestarteren, da den indeholder en guide.</p> <p>Der har været brugt tid på byggeriet på Saxthorpsvej.</p> <ol style="list-style-type: none">1. Der har været en fastelavnsfest på Birkepladsen.2. Der er afholdt to arrangementer. "Tour de Maison", hvor der allerede er planlagt et nyt 29/4-23. 22/10 var der høstfest med hygge og presning af saft. En ny er under planlægning3. Intet nyt4. Intet nyt5. Besked fra miljøudvalget. Der er søgt om tilladelse til at oprette byhaver i vejbedene. Der er vildtblomstblandinger, man kan få. Solsikker er ikke tilladte, da de kan skygge for trafikken. Helle Bo Larsen SV10 kan kontaktes, hvis man er interesseret i at holde et bed.6. Byggeriet er et faktum. Valby Lokaludvalg holdt i juni 2022 et borgermøde vedr. trafiksanering i forbindelse med den voksende trafik på Saxtorpsvej.. På baggrund af mødet har forvaltningen til et møde afholdt den 23. marts udarbejdet et forslag til dæmpning af trafikken i hele området med bl.a.hastighedsbegrænsning og vejbump. Derudover har forvaltningen fået udarbejdet et forslag om P-pladser på Vigerslev Alle. Forvaltningen meddelte, at dette forslag skulle vi selv fremsætte for politikerne. Forvaltningen ville ikke prioritere forslaget.

	<p>7.</p> <p>8. . . Forvaltningen gav til kende, at de ikke vil fremlægge</p> <p>7. Der har været et par henvendelser i løbet af året. Er der behov for faglig hjælp og gode råd, står udvalget til rådighed. Henvendelse til</p>
<p>Punkt 4 Godkendelse af regnskab 2022</p>	<p>Regnskabet gennemgås og forklares. Hvad bruger vi vores penge til, og hvor kommer de fra?.</p> <p>Foreningen har ikke længere mobilepay.</p> <p>Ingen spørgsmål og kommentarer</p> <p>Budgettet for kommende år matcher overvejende det for indeværende år.</p> <p>Regnskabet er uddelt i forbindelse med generalforsamlingen og kan i øvrigt findes på foreningens hjemmeside.</p>
<p>Punkt 5 Foreningens trailer</p>	<p>Traileren har det ikke så godt. Der udfordringer med parkeringen, da det ikke er lovligt at parkere den på gaden. Ingen har meldt tilbage, at de er villige til at have den stående på deres grund.</p> <p>Tine oplyste, at der i kommunen ikke forefindes hjemmel for at søge dispensation fra reglen om at parkere en trailerDer er stemning for at beholde traileren. Der blev nedsat et ad hoc udvalg bestående af Trine Engholm og Dorte Bloch, som skal undersøge muligheder for en P løsning.</p>
<p>Punkt 6 Forslag a. Udsendte forslag b. Indkomne forslag</p>	<p>a. Der er ingen udsendte forslag b. Der ingen indkomne forslag</p>
<p>Punkt 7 Valg af bestyrelse</p>	<p>Tine Fredsted ønsker ikke at fortsætte som forperson.</p> <p>Da ingen har meldt sig, indkaldes til en ny generalforsamling med formålet at finde en forperson..</p>

	<p>Kassereren er ikke på valg i år..</p> <p>Peter, Lisbeth og Dorte blev genvalgt og valgt som bestyrelsesmedlemmer. Klaus PV27 og Gudrun EV51 blev valgt som suppleanter.</p> <p>Holger er genvalgt som revisor, Camille CV15 er valgt som suppleant</p>
<p>Punkt 8 Nedsættelse af udvalg</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Fastelavnsudvalg: Tine, Monica og Mette 2. Festudvalg: Peter og Lisbeth 3. Internetudvalg: Frank fortsætter 4. Loppemarkedsudvalg: Pernille PV27, Line PV38 5. Miljøudvalg: Janne og Helle Jeppe Keldberg 6. Trafikudvalg: Jenni og Holger 7. Vedligeholdelsesudvalg: Jens og Peer
<p>Punkt 9 Fastsættelse af kontingent 2023</p>	<p>Kontingentet vil fortsat være 200 kr. årligt. Det opkræves 01.06.23</p>
<p>Punkt 10 Godkendelse af budget 2023</p>	<p>Budgettet godkendt</p>
<p>Punkt 11 Eventuelt</p>	<p>Vær opmærksom på Hjerteforeningens indsamling. Der mangler indsamlere</p> <p>Valby lokaludvalg har nedsat et repræsentantskab. Holger og Dorte er medlemmer. Her laves en Valby Bydelsplan.</p> <p>“Sy, strik og snak” genoplives, hvis der er interesse for det. Man kan søge om Facebookmedlemsskab.</p> <p>Sebastian fra Mansasvej har trukket sig fra Valby Lokaludvalg. Vi er i tvivl om, hvorvidt vi stadig har pladsen - Tine undersøger det til den kommende ekstraordinære generalforsamling.</p>